



# 勞 動 部

技管字第1111500885號

## 技 術 士 技 能 檢 定 評 鑑 合 格 證 書

術科測試場地及機具設備  
查 國立東石高級中學

技術士技能檢定銑床職類CNC銑床項乙級術科場地及機具設備於民國111年04月28日經勞動部勞動力發展署技能檢定中心評鑑合格

檢定崗位數：乙級5人

單位地址：嘉義縣朴子市大鄉里253號

場地地址：嘉義縣朴子市大鄉里253號（機械科大樓1樓CNC教室）

有效期限：民國111年05月03日 至 民國116年05月02日

此證

File NO.:ji-guan-zih-1111500885

*Certificate of Qualified Site, Machinery and  
Equipment of Skills Certification*

*National Tung Shih Senior High School*

*This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of Milling— CNC Milling Class B have passed the evaluation conducted by Skill Evaluation Center of Workforce Development Agency, Ministry of Labor on April 28, 2022*

*Number of Workstations: 5 persons of Class B*

*Address of the Site: No. 253, Dasiang Village, Pozih City, Chiayi County*

*Expiration Date: May 02, 2027*

# 部長 許銘春



中 華 民 國 111 年 05 月 03 日

Serial No.: 1100667

依據技術士技能檢定及發證辦法規定：

- 1、技能檢定職類試題有重大修訂並更動自評表時，評鑑合格單位應依自評表重新自評，並於中央主管機關所訂期間內提出評鑑申請或填報調整情形。
- 2、評鑑合格單位應於有效期限屆滿前三個月內重新填報自評表送中央主管機關備查。必要時，中央主管機關得隨時辦理實地評鑑。

According to the Regulations on Technician Skills Certification and Issuance of Certificates:

1. While significant revision on the test project of the classes of job categories for skills certification and modification of the Self-evaluation List, units passing the evaluation shall again make self-evaluation in accordance with the new Self-evaluation List, and file the evaluation application or fill in the situations of adjustment within the period prescribed by the Central Competent Authority.
2. Units passing the evaluation shall refill in and submit the Self-evaluation List to the Central Competent Authority for approval and record within three months before end of effective period. If necessary, the Central Competent Authority may from time to time make the on-site evaluation.